
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 15/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 355/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση αναπομπής του θέματος «Έγκριση ή μη  
ανάκλησης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας 
καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος του 
Περικλή Παπαγιάννη» στην Επιτροπή Ποιότητας 
Ζωής. 

 
         Σήμερα 22 Ιουνίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-6-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωνάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Κ. Συμεωνίδης, 23)Γ. Κάκαρης, 24)Β. 
Παπαδόπουλος, 25)Κ. Κουτσαντάς, 26)Λ. Τσαβδαρίδης, 27)Α. 
Νεστορόπουλος, 28)Α. Γκαμπέσης, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Κ. 
Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαϊδου. 

Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Σ. Ρίσσου, Ν. Αγγέλου, Ι. 
Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, 
Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 352/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση του 2ου έκτακτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Γ. Μιχαηλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 353/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ.  354/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Συμεωνίδης, Α. Βεσυρόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 355/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Τσιούντας. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 368/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 371/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 380/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος και αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 382/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 384/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 388/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Παναγιωτίδης, Α. Παπαδόπουλος. 

 
 
 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 28-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθ. 80 παρ. 5 του Ν. 3463/8-
6-06 η αρμοδιότητα για την χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος ανήκει στους Δήμους και τις Κοινότητες, 
ενώ με την παρ. 6 του ίδιου άρθ. ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την ανάκληση, 
αφαίρεση και προσωρινή αφαίρεση των αδειών  και την σφράγιση των πιο πάνω 
καταστημάτων. 

Βάσει των διατάξεων του άρθ. 73 παρ. 1α του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ 87 Α) «Νέα 
αρχιτεκτονική της αυτοδιοίκησης & της αποκεντρωμένης διοίκησης – Πρόγραμμα 
ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ» η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αποφασίζει πλέον κατ’ αρμοδιότητα 
για την ανάκληση ή την οριστική αφαίρεση της αδείας ίδρυσης & λειτουργίας 
καταστημάτων, επιχειρήσεων και λοιπών δραστηριοτήτων αρμοδιότητας του Δήμου. 

Σύμφωνα με την  παρ. 5 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειονομικής Διάταξης 
θεωρείται ίδρυση νέου καταστήματος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού 
ενδιαφέροντος και συνεπώς απαιτείται νέα άδεια ίδρυσης και λειτουργίας τούτου η 
μεταφορά ή επέκταση ή αλλαγή ή μεταβίβασή του, καθώς και η ουσιώδης 
τροποποίηση των υγειονομικών όρων λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις 
διαπιστώσεις της αρμόδιας υγειονομικής υπηρεσίας, η γινομένη τροποποίηση είχε 
σαν συνέπεια τη βελτίωση των υγειονομικών συνθηκών λειτουργίας τούτου. 

Επίσης, στο άρθ. 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υγειονομικής Διάταξης 
αναφέρεται: «Τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το παρόν άρθρο άδεια 
ιδρύσεως και λειτουργίας, κλείονται αυτεπαγγέλτως από τη οικεία Αστυνομική Αρχή 
(Ο.Τ.Α.  παρ. 6 του άρθ. 80 του ανωτέρω), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται 
σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 2520/95.»  

Με την αρ. 407/08 απόφαση Δημάρχου χορηγήθηκε η με αρ. πρωτ. 3797/21-4-
2008 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟΥ στον 
ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗ ΠΕΡΙΚΛΗ του Ιωάννη για το ευρισκόμενο στη Βέροια κι επί της 
συμβολής των οδών Ανοίξεως & Κουντουριώτη  κατάστημά του, δυναμικότητας 
τριάντα πέντε (35) καθισμάτων εντός του καταστήματος και είκοσι πέντε (25) 
καθισμάτων σε ιδιωτικό υπαίθριο χώρο. 

Με το υπ’ αρ. πρωτ. οικ.1851/20-4-2011 έγγραφό του το Τμήμα 
Περιβαλλοντικής Υγιεινής & Υγειονομικού Ελέγχου Περιφερειακής Ενότητας 
Ημαθίας μας γνώρισε ότι σε έλεγχο που διενεργήθηκε στις 5-4-11 διαπιστώθηκε ότι: 

1. στον εξωτερικό χώρο του καταστήματος είχαν αναπτυχθεί τριάντα έξι (36) 
καθίσματα ενώ σύμφωνα με την άδεια που διαθέτει επιτρέπεται η ανάπτυξη 
είκοσι πέντε (25) καθισμάτων στο χώρο αυτό και 

2. το κατάστημα κατά την ώρα της αυτοψίας λειτουργούσε με τις πόρτες και τα 
παράθυρα ανοικτά ενώ στο εσωτερικό  του λειτουργούσαν τα ηχεία παίζοντας 
μουσική. 

Τα παραπάνω συνιστούν επέκταση και ουσιώδη τροποποίηση των υγειονομικών 
όρων λειτουργίας με συνέπεια την επιδείνωση των συνθηκών λειτουργίας του 
καταστήματος και παράβαση των όρων της αδείας λειτουργίας μουσικών οργάνων. 

Από τα προεκτεθέντα προκύπτει ότι έχει επέλθει αφ’ ενός επέκταση του 
καταστήματος και ουσιώδης τροποποίηση των υγειονομικών όρων με επιδείνωση των 
συνθηκών λειτουργίας του και αφ’ ετέρου παραβίαση των όρων λειτουργίας 
μουσικών οργάνων. Για τους λόγους αυτούς και προκειμένου να αποτραπεί η 
περαιτέρω παράνομη λειτουργία του, παρακαλείται η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να 
αποφασίσει σχετικά με την ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του και τη 
σφράγισή του, σύμφωνα με τις παρ. 5 & 9 του άρθ. 6 της ανωτέρω Υγειονομικής 
Διάταξης. 



 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Βοργιαζίδης: Κε πρόεδρε, μια κουβέντα γενική πριν μπούμε επιμέρους στο 
καθένα θέμα. 
 Δήμαρχος: Με πρόλαβε ο κ. Βοργιαζίδης. Η επιτροπή προφανώς, και όπως 
είχε δικαίωμα να κάνει βάση του νόμου, κρίνοντας ότι ένα θέμα είναι σοβαρό και δε 
μιλάμε για το πρώτο ή το δεύτερο ή το τρίτο, για το κατάστημα του συμπολίτη, ή του 
άλλου συμπολίτη, μιλάμε γενικότερα γι’ αυτό το ζήτημα, κρίνοντας λοιπόν η 
επιτροπή ότι σωστά και είχε δικαίωμα να το κάνει, γιατί το ένα θέμα είναι σοβαρό, το 
παραπέμπει στο δημοτικό συμβούλιο, ότι συνολικά ένα θέμα είναι σοβαρό, οι 
διαστάσεις γενικά του ζητήματος είναι σοβαρές, γι’ αυτό το παραπέμπει στο Δ.Σ. 
Έτσι λοιπόν θα παρακαλούσα κι εγώ να τεθεί ένα γενικό πλαίσιο συνολικά για το 
ζήτημα αυτό το οποίο ταλανίζει την κοινωνία, το οποίο πολλοί το συζητούμε, 
εκφράζουμε απόψεις έτσι ή αλλιώς, ταλαιπωρούνται επαγγελματίες, ταλαιπωρούνται 
πολίτες, ταλαιπωρείται ένα σωρό κόσμος. Θα πρέπει λοιπόν τα πράγματα να μπούνε 
στη σωστή τους διάσταση, το σώμα να έχει το θάρρος να εκφράσει απόψεις εδώ 
συνολικά για τα προβλήματα που υπάρχουν στη λειτουργία των καταστημάτων 
υγειονομικού ενδιαφέροντος και γενικότερα στις περιοχές όπου λειτουργούν και τα 
προβλήματα που δημιουργούνται είτε αφορούν την κίνηση των πεζών ή ό,τι άλλο. 
Δεν ξέρω αν πρέπει να ξεκινήσω εγώ για να βάλω μια αρχή, θα πρέπει πρώτα να 
παρθεί μια απόφαση αν θα γενικευθεί η συζήτηση ή όχι. 
 Χατζηαθανασίου: Δεν υπάρχουν θεσμοί, δεν υπάρχουν νόμοι, οι οποίοι 
θέτουν κι οριοθετούν το πλαίσιο συζήτησης κι είναι ανάγκη να βάλουμε εμείς ξανά 
από την αρχή το όριο και το πλαίσιο συζήτησης; Δεν το καταλαβαίνω. 
 Δήμαρχος: Κε Χατζηαθανασίου, προφανώς υπάρχουν νόμοι, προφανώς τόσα 
χρόνια προσπαθούν οι επιτροπές να τηρούν τους νόμους, προφανώς υπάρχουν 
πλαίσια, προφανώς και οι νόμοι πολλές φορές είτε αφήνουν παράθυρα, είτε είναι και 
άδικοι κάποιες στιγμές, αυτό όμως δεν αλλάζει με αποφάσεις Δ.Σ. Εδώ όμως επειδή 
είναι ένα πολιτικό όργανο κι επειδή το ζήτημα έχει «ξεχειλώσει» νομίζω ότι πρέπει 
να γίνει μια γενικότερη συζήτηση. Να έρθει το θέμα εδώ, εγώ το έχω φέρει και στην 
επιτροπή διαβούλευσης, δυστυχώς δεν υπήρχε απαρτία και δεν εκφράστηκε η 
επιτροπή. Νομίζω ότι το σώμα έχει κάθε δικαίωμα για ένα ζήτημα που συζητιέται, 
που απασχολεί την κοινωνία, που απασχολεί επαγγελματίες, να λάβει θέση. 
 Τσαβδαρίδης: Κε πρόεδρε, θεωρώ ότι γενίκευση της κουβέντας δεν μπορεί να 
γίνει γιατί από ό,τι έχω δει κάθε κατάστημα έχει διαφορετικές παραβάσεις, αφού έχει 
διαφορετικές παραβάσεις, πως γίνεται συλλήβδην να μιλάμε για όλους μαζί και να 
αναφερόμαστε ταυτόχρονα σε όλες τις υποθέσεις; Όπως επίσης τα ερωτήματα που 
πρέπει να τεθούν σε κάθε ιδιαίτερη περίπτωση είναι μοναδικά και ξεχωριστά, γιατί 
πριν ξεκινήσουμε να κάνουμε κουβέντα θα πρέπει να κάνουμε ερωτήσεις. Θα 
κάνουμε λοιπόν πενήντα ερωτήσεις για τα είκοσι πέντε θέματα που υπάρχουν κι αφού 
εξαντλήσουμε τις ερωτήσεις που υπάρχουν σε όλα τα θέματα κάνουμε μια γενική 
κουβέντα και μια συνολική τοποθέτηση για όλα όταν άλλο πρόβλημα έχει ο 
Παπαγιάννης, άλλο ο Τσαβδαρίδης κι άλλο ο Βοργιαζίδης; Νομίζω ότι δεν είναι 
σωστό πρώτον και δεύτερον συμφωνώ απόλυτα με τον κ.Χατζηαθανασίου που λέει 
ότι αυτά τα θέματα ρυθμίζονται από υγειονομικές διατάξεις κι από νόμους. Δεν 
μπορεί να έρθει το Δ.Σ. να πει ότι ο Παπαγιάννης επειδή έβαλε π.χ. λέω δεν έχω και 
τίποτα με τον κ. Παπαγιάννη επειδή είναι το πρώτο θέμα, επειδή έβαλε 36 αντί για 25 
έχω εγώ το δικαίωμα να πω είναι σωστό ή λάθος, ή να κάνω εκπτώσεις, δεν είναι 
πολλά τα καθίσματα βάλαμε και λίγα παραπάνω. Αν προβλέπεται από τον νόμο και τι 
προβλέπεται δεν ξέρω γιατί θα κάνω ερώτηση, τότε εμείς δεν έχουμε δυνατότητα και 
διακριτική ευχέρεια να πούμε στον κ. Παπαγιάννη ναι ή όχι, όπως επίσης δεν 
κατάλαβα γιατί το σώμα απασχολείται με ένα θέμα κι εδώ θα συμφωνήσω με τον κ. 
Μιχαηλίδη με τη θέση που είχε ο κ. Μιχαηλίδης στην επιτροπή ποιότητας ζωής και 
τον κ. Δάσκαλο για να μη σας αδικήσω. Δεν κατάλαβα, ποιο είναι το σοβαρό θέμα 
που δεν μπορούσε να αντιμετωπίσει η επιτροπή ποιότητας ζωής και ξαφνικά έρχεται 
το θέμα για πρώτη φορά στο Δ.Σ. τώρα; μέχρι τώρα τα αντιμετώπιζε και τώρα έγιναν 
σοβαρά; Να πω και κάτι άλλο για να ξέρει εδώ ο κόσμος; Στείλατε αυτά τα θέματα 



γιατί είναι σοβαρά και η επιτροπή ποιότητας ζωής στις 7 Ιουνίου κ.Χατζηαθανασίου 
μετά από αυτό που παρέπεμψε στο Δ.Σ. στις 7 μεταγενέστερα για ένα θέμα παίρνει 
κανονικά απόφαση που είναι ανάκληση ή μη της άδειας λειτουργίας. Αυτό δεν είναι 
σοβαρό; Να ερχόταν κι αυτό στο Δ.Σ. δηλαδή δεν μπορεί να ισχύουν δυο μέτρα και 
δυο σταθμά, η επιτροπή ποιότητας άλλα τα θεωρεί σοβαρά άλλα δεν τα θεωρεί, ο 
Καλλικράτης λέει το εξής: η επιτροπή ποιότητας ζωής ασχολείται με τις ανακλήσεις 
των αδειών λειτουργίας, πρώτον, το Δ.Σ. ασχολείται με άλλα θέματα εκτός από αυτά 
με τα οποία ασχολούνται οι επιτροπές οι διαφορές, βέβαια υπάρχει μια παράγραφος η 
4 που λέει με ειδική και εμπεριστατωμένη αιτιολογία όταν υπάρχει σοβαρό θέμα. 
Εγώ δεν είδα καμιά ειδική και εμπεριστατωμένη αιτιολογία στην απόφαση 
παραπομπής της επιτροπής ποιότητας ζωής όλων αυτών των υποθέσεων στο Δ.Σ. Εγώ 
θα έκανα μια άλλη πρόταση να επιστραφούν όλες αυτές οι ιστορίες στην επιτροπή 
ποιότητας ζωής η οποία είναι και καθ’ ύλην αρμόδια και από τον Καλλικράτη και να 
μη μάθουμε «να βγάζει ο άλλος τα κάστανα από τη φωτιά». Δεν υπάρχουν και 
κάστανα δηλαδή, υπάρχει ο νόμος, είναι σύμφωνα με τον νόμο οι άνθρωποι; ναι, δεν 
είναι; Τελείωσε η υπόθεση. 
 Δήμαρχος: Εγώ παρόλα αυτά θα ήθελα να ακούσω την άποψη του κ. 
Τσαβδαρίδη, δεν αφορά ένα θέμα, δεν αφορά ένα μαγαζί, είναι μια συνολική 
κατάσταση, δεν αφορά ένα δρόμο, αφορά όλη την πόλη, αφορά και τις ενότητες και 
το σοβαρό είναι ότι σφραγίζεται μια ολόκληρη περιοχή, αν δεν το καταλάβαμε να το 
καταλάβουμε, εγώ έχω υπογράψει πάρα πολλές σφραγίσεις, εγώ με τους ανθρώπους 
που είναι εδώ έχω έρθει άπειρες φορές σε ρήξη, εδώ όμως πρέπει όλοι να πάρουμε 
θέση. Αυτό είναι το σοβαρό, προφανώς τα μαγαζιά, έχει το καθένα χωριστά 
προβλήματα, έχει το καθένα χωριστές παραβάσεις, ή άλλου τύπου, άλλου είδους κλπ 
το ζήτημα όμως είναι και θα πρέπει να έχουμε κλειστά αυτιά για να μην το έχουμε 
ακούσει έξω, ότι συλλήβδην εδώ κατηγορούμαστε κι όχι μόνο τώρα, όχι μόνο φέτος, 
όχι μόνο πρόπερσι ή πριν από δέκα χρόνια, κατηγορούμαστε ότι κάνουμε τα στραβά 
μάτια σε ορισμένες περιπτώσεις, ότι δεν έχουμε ισονομία, ότι δεν αντιμετωπίζουμε με 
ίδια μέτρα και σταθμά όλους, ας βάλουμε τα δάχτυλα μας στις πληγές αν μπορούμε, 
γι’ αυτό κάνω αυτή την πρόταση της γενικής συζήτησης, λοιπόν αν μπορούμε ας τα 
βάλουμε εδώ κι ας δώσουμε στην κοινωνία την απάντηση που πρέπει και γι’ αυτά 
που μας κατηγορεί, όλους μας γιατί όλοι συμμετέχουμε στις επιτροπές από όλες τις 
παρατάξεις του Δ.Σ και φέτος και τα προηγούμενα χρόνια και στις ενότητες και στη 
Βέροια. Εγώ συνεχίζω να επιμένω ότι θα πρέπει να γενικευτεί η συζήτηση και μετά 
αν θα δούμε εδώ μια-μια τις περιπτώσεις κι αν θα ξαναπαραπεμφθούν, αυτό είναι 
θέμα δικό σας εδώ του συμβουλίου να αποφασίσει. Οι δημοτικοί σύμβουλοι θα 
αποφασίσουν για αυτό.  
 Πρόεδρος: Να συζητηθεί ένα-ένα λοιπόν το θέμα, όταν δε γενικεύεται που 
πάμε; Έχουμε εισηγητικά μπροστά μας. Τέθηκε μια πρόταση, ξεκινάν δυο προτάσεις, 
από την τελευταία λέει ο κανονισμός ψηφίζεται και περνάει η πρόταση η τελευταία, 
άρα πάμε λοιπόν ένα-ένα τα θέματα. 
 Παυλίδης: Αντιλαμβάνομαι ότι στο τέλος πρέπει να κατανοήσουμε τι 
ψηφίζουμε γιατί έτσι πως ειπώθηκαν κι επειδή υπάρχει αυτή η ανησυχία αν θέλετε 
λάβετε την υπόψη. Όσον αφορά τι. Ειπώθηκε να γίνει μια γενική συζήτηση, ειπώθηκε 
από τον κ.Τσαβδαρίδη να πάει το θέμα ένα-ένα αλλά τελικά στη γενική συζήτηση δεν 
ξέρουμε αν θα τα συζητήσουμε ένα-ένα ή όλα μαζί. 
 Κορωνάς: Κε πρόεδρε, η πρόταση του κ. Τσαβδαρίδη είναι να γίνει αναβολή 
του θέματος να πάει στην επιτροπή ποιότητας ζωής ή κάτι άλλο;  
 Βοργιαζίδης: Ο κ. Τσαβδαρίδης πρότεινε την επαναπομπή των θεμάτων στην 
επιτροπή ποιότητας ζωής ξεκάθαρα.  
 Τσαβδαρίδης: Αναφέρθηκα σε δυο θέματα. Πρώτο στο ότι δεν μπορεί να γίνει 
κουβέντα γενικευμένη, άρα αν γίνει θα πρέπει να γίνει σε ένα-ένα θέμα κι όχι 
γενικευμένη γιατί είπα ερωτήματα και διαφορές υπάρχουν σε κάθε θέμα ξεχωριστά 
άρα δεν μπορούμε να μιλάμε γενικά, εντάξει τα θυμάστε αυτά, κι επίσης ότι η 
πρόταση επιπλέον είναι να αναπεμφθεί στην ποιότητα ζωής. Αν θέλουμε να κάνουμε 
κουβέντα, ένα-ένα θέμα, χωρίς αναπομπή στην ποιότητα ζωής και σε κάθε θέμα 
μπορούμε να προτείνουμε ό,τι έχουμε να προτείνουμε. 



 Δήμαρχος: Ξαναλέω τη δική μου πρόταση: Επειδή, όπως φάνηκε και 
δικαιώθηκα,  υπάρχει ένα θέμα στην κοινωνία, πρέπει εδώ να γενικευτεί η συζήτηση 
και να πάρουμε θέση ως σώμα και από εκεί και πέρα το σώμα θα αποφασίσει αν τις 
μεμονωμένες περιπτώσεις θα τις εξετάσει εδώ ή θα τις αναπέμψει στην επιτροπή 
ποιότητας ζωής. Αν όμως γίνει αυτό για να είμαστε δίκαιοι θα πρέπει να γίνει αύριο, 
μεθαύριο, όχι μετά από δέκα ημέρες. 
 Χατζηαθανασίου: Νομίζω ότι είναι πρωτάκουστα πράγματα να ψηφίζουμε και 
να ξαναγυρίζουμε πίσω. Και ρωτώ, όταν εδώ γίνονται δυο διαφορετικές προτάσεις 
και μάλιστα να πω γιατί στήριξα, γιατί έκανα την πρόταση, στερείται κανείς του 
δικαιώματος όταν αναφέρεται σε ένα έκαστο των θεμάτων να αναπτύξει μια γενική 
άποψη επί του θέματος; Στερείται αυτής της άποψης, αυτής της δυνατότητας; Γιατί 
επομένως να το κάνουμε ξεχωριστά; Ποια η σκοπιμότητα της ξεχωριστής γενικής 
αναφοράς; Ένα. Δεύτερο, ψηφίσαμε να συζητήσουμε το κάθε θέμα ξεχωριστά κι όχι 
την αναπομπή στην επιτροπή ποιότητας ζωής. 
 Κορωνάς: Εγώ την πρώτη φορά ψήφισα κε πρόεδρε την πρόταση από όσα 
θέματα να πάει στην επιτροπή ποιότητας ζωής, την πρώτη φορά. Τέθηκε δεύτερη 
φορά το ζήτημα νόμιζα ότι είναι η ίδια πρόταση η πρώτη πρόταση και ψήφισα κάτι 
άλλο, γι’ αυτό λέω διαδικαστικά, υπάρχουν τόσες προτάσεις. Η δική μου η πρόταση 
είναι να πάει το θέμα στην επιτροπή Ποιότητας Ζωής ξεκάθαρα. 
 Τσιούντας: Επειδή έγινε η ψηφοφορία, εμείς βέβαια δεν ερωτηθήκαμε που δεν 
ψηφίσαμε, εγώ για να δικαιολογήσω τη θέση μου και να πω ότι μετά τεσσεράμισι 
χρόνια της δημοτικής αρχής που ηγείται η κα δήμαρχος, ούτε τη διαδικασία 
μπορούμε να επιβάλλουμε, μετά από τεσσεράμισι χρόνια και τόσες παραβάσεις, 
διαπιστώσεις. Γι’ αυτό λοιπόν στα θέματα αυτά εγώ θα υποχωρήσω. 
 Παυλίδης: Έβαλα ένα θέμα εγώ διαδικαστικά και ξεκίνησα. Μετά την 
ψηφοφορία ρώτησα και μετά απάντησε ο κ. Τσαβδαρίδης και δικαιώθηκα. Ο κ. 
Τσαβδαρίδης ενώ στην αρχή είχε πει παραπομπή, στο τέλος είχε προτείνει να 
συζητηθούν ένα-ένα. Πολλοί συνάδελφοι επειδή ήταν δυο ταυτόχρονες προτάσεις, 
ψηφίσαμε μια φορά και δεν γνωρίζουν τι ψηφίσαν. Λοιπόν, τελικά η ψηφοφορία 
πρέπει να είναι άκυρη και να πει σαφέστατα αυτό που είπε ο κ. Τσαβδαρίδης και αυτό 
που είπε η κα δήμαρχος. 
 Πρόδερος: Κε Κάκαρη και κε Παπαδόπουλε, όταν η τελευταία πρόταση 
πλειοψηφεί δεν έχει νόημα να πάμε στην επόμενη. Πώς θα γίνει; Να ανατραπεί η 
ψηφοφορία; Τώρα λέτε ότι δεν καταλάβατε τι ψηφίσατε. Εγώ ειλικρινά δεν μπορώ να 
συνταχτώ με αυτή τη λογική. Επαναλαμβάνω, διατυπώστε την πρότασή σας.  
 Τσαβδαρίδης: Να συζητηθεί ένα-ένα θέμα ξεχωριστά. Είναι σαφές. Προτείνω 
τη μη γενίκευση. 
 Κορωνάς: Προτείνω την παραπομπή των υποθέσεων όλων στην επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής, λόγω αναρμοδιότητας του Δ.Σ. 
 Προτείνω την αναπομπή των θεμάτων 2 έως και 14 στην Επιτροπή Ποιότητας 
Ζωής λόγω αναρμοδιότητας του δημοτικού συμβουλίου. 
 Δήμαρχος: Εμμένω στην πρότασή μου να γενικευτεί η συζήτηση και να 
συζητηθούν σήμερα στο Δ.Σ. ενιαία όλα τα θέματα  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Θ. Κορωνά; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 24 σύμβουλοι: 
Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. 
Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Θ. 
Κορωνάς, Κ. Συμεωνίδης, Κ. Κουτσαντάς, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. 
Νεστορόπουλος, Α. Βεσυρόπουλος, Ε. Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. 
Παπαδόπουλος, Χ. Σαββαϊδου. 
. Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Γ. Κάκαρης, 
Β. Παπαδόπουλος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης.  
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Κ. Βοργιαζίδης. 



 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 28-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη.  
2.- Την αριθ. 34/2011 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, με την οποία 
εγκρίθηκε η παραπομπή του παραπάνω θέματος στο Δ.Σ.. 
3.- Την αναγκαιότητα αναπομπής του παραπάνω θέματος στην Επιτροπή Ποιότητας 
Ζωής λόγω αναρμοδιότητας του Δ.Σ. και αποκλειστικής αρμοδιότητας της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής. 
4.- Τις προτάσεις της Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.   
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 & 73 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την αναπομπή του 2ου θέματος της ημερήσιας διάταξης «Έγκριση ή 
μη ανάκλησης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Περικλή Παπαγιάννη» στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  355 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Βοργιαζίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Α. Πέτρου  
Π. Παυλίδης  Ε. Κελεσίδης  
Τ. Χατζηαθανασίου  Σ. Ρίσσου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης  Ι. Καπετανίδης  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6-9-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 
  
  
  

 
 
 
 


